
PROTOKÓŁ Nr III/18
z III posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 12 grudnia 2018 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1155

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  obrady  Rady  Gminy  są  transmitowane  i
utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Nagrania  tych  obrad  są
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy.

Do punktu 1.

Otwarcie III sesji Rady Gminy Mielnik dokonał  Przewodniczący Rady Pan Artur
Gacki.
Pan  Przewodniczący  powitał  radnych,  Pana  Wójta,  Panią  Skarbnik  Pana  Sekretarza,
Kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  Panią  Irene  Wysocką  –  radną  powiatu
siemiatyckiego i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził, że na ustawowy skład Rady15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Pan Damian Sypek – dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku poprosił radnych o możliwość
przeprowadzenia przez młodzież z Zespołu Szkół zbiórki publicznej na rzecz Domu Dziecka
w Białowieży.

Rada wyraziła zgodę i zbiórka została przeprowadzona.

Do punktu 2.

Pan  Przewodniczący zaproponował  zmianę  porządku  obrad  polegającą  na  przeniesieniu
punktu nr3 – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji pod koniec obrad, jako punktu nr 11.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przegłosowała proponowaną
zamianę porządku obrad.

(imienny wykaz głosowania w zał. na str..........prot).

Ustalony porządek obrad II sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Ustalenie porządku obrad.
3. Informacja Wójta o pracy między sesjami.

4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej
podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  dostarczania  wody  i
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odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  współpracy  Gminy  Mielnik  z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego w 2019r.

9. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia Gminy Mielnik do Lokalnej Organizacji
Turystycznej „Lot nad Bugiem".

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

12. Wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Wójt  Gminy  przedłożył  Radzie  Gminy informację  ze  swojej  działalności  w okresie
między sesjami:

1) Priorytetem w tym okresie było odnowienie, nawiązanie współpracy ze Starostwem
Powiatowym.  Wspólnie  z  Panem  Przewodniczącym  Rady  doszło  do  spotkanie  z
Panem  Starostą  i  Wicestarostą.  Aura  tego  spotkania  była  bardzo  pozytywna.
Otrzymaliśmy  może  nie  zapewnienie,  ale  pozytywny  punkt  widzenia  ze  strony
starostwa  na  modernizację  i  budowę  dróg  lokalnych  w  2019r.  Były  to  konkretne
propozycje, Pan Wójt zapewnił, że wspólnie z Radą Gminy zrobi wszystko, aby stan
dróg w gminie uległ poprawie.

2) Wraz z pracownicą Urzędu Gminy Panią Emilią Śnieżko Pan Wójt uczestniczył w
Korczewie w spotkaniu Zarządu nowo powstałej organizacji „Lot nad Bugiem”. Pan
Wójt stwierdził, że przystąpienie do organizacji, o czym będziemy dzisiaj decydować
na  sesji,  jest  szansą  na  promocję  naszej  gminy,  naszego  regionu.  Organizacja  ma
szczytne cele, świetne pomysły, stąd przystąpienie do niej Pan Wójt uważa za zasadne.

3) W  dniu  wczorajszym  odbyło  się  spotkanie  z  przedstawicielami  konserwatora
zabytków  w  Białymstoku.  Chodziło  o  odbiór  III  etapu  renowacji  ikonostasu  w
Tokarach. Przed nami jest jeszcze IV, ostatni etap renowacji , będzie to w 2019r.

4) W  omawianym  okresie  odbyło  się  kilka  spotkań  z  kierownikami  jednostek
organizacyjnych,  spotkania  te  dotyczyły  przede  wszystkim  ustalenia  budżetu
jednostek na 2019r. Z racji naszej sytuacji finansowej, wraz z Panią Skarbnik szukamy
oszczędności  gdzie  się  tylko  da.  Po  rozmowach  z  kierownikami  udało  się
wygospodarować pewne środki i przesunąć je na inne cele. Poczynione oszczędności
nie wpłyną na funkcjonowanie jednostek, a pozwolą na dołożenie do inwestycji.

5) Pan  Wójt  poinformował,  że  uczestniczył  w  szkoleniu  RODO  w  Urzędzie
Wojewódzkim Białymstoku.

6) Pan Wójt spotykał się z większością pracowników jednostek organizacyjnych gminy,
w  najbliższym  czasie  spotka  się  jeszcze  z  pracownikami  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej i Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji.

7) Cały czas trwają rozmowy z pracownikami Urzędu Gminy, Pan Wójt zapoznaje się z
charakterem ich pracy, z kierownikami referatów. Rozmowy te będą kontynuowane.

8) Pan  Wójt  odbył  budujące  spotkanie  z  artystami  Mielnika,  wypracowano  pewien
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schemat współpracy. Takie spotkania, przynajmniej raz w miesiącu, będą wpisane w
kalendarz spotkań z artystami.

9) Nastąpił odbiór budynku posterunku policji w Mielniku. Wykonawca musi dokonać
pewnych poprawek w elewacji zewnętrznej budynku. Pan Wójt odbył spotkanie z-cą
Komendanta  Wojewódzkiego  Policji  i  z  Komendantem  Powiatowym.  Posterunek
zostanie  uruchomiony w przyszłym roku,  w otwarciu weźmie  udział  Pan Minister
Zieliński.  Docelowo  na  posterunku  w  Mielniku  będzie  pracować  5  policjantów,
poprawi  to  nasze  bezpieczeństwo.  Będziemy  musieli  partycypować  w  kosztach
wyposażenia  posterunku,  dzisiaj  trudno  jest  powiedzieć  jakie  to  będą  koszta.  Pan
Komendant  zapewnił,  że  dołoży wszelkich starań aby po stronie gminy wydatki  z
tergo tytułu były jak najmniejsze.

10) Odebraliśmy sprzęt dla Ochotniczych Straży Pożarnych i rozdysponowaliśmy go dla
poszczególnych jednostek OSP. Wartość sprzętu wynosi około 60 tys. zł, nasz wkład
własny  był  znikomy.  Pan  Wójt  podkreślił,  że  jednostki  OSP na  terenie  gminy  są
wyposażone w dobry sprzęt.

11) Pan Wójt spotkał się z proboszczem Parafii Prawosławnej w Tokarach i proboszczem
Parafii Katolickiej w Niemirowie, rozmawiano na temat dalszej współpracy.

12) Za  sukces  dla  szkoły  i  dla  mieszkańców Pan Wójt  uważa  podpisanie  ponownego
porozumienia z PKS „NOWA” na dowóz dzieci do szkoły. Przy tej okazji udało się
wynegocjować  niższe  stawki  dla  mieszkańców.  Za  kwotę  4,50  zł  za  kurs  można
będzie  z  każdej  miejscowości  gminy dojechać  do  Mielnika  i  wrócić.  Do tej  pory
stawka ta była prawie dwukrotnie wyższa.

13) Pan Wójt  spotkał  się z  prof.  Uścinowiczem w sprawie projektu rewitalizacji  Góry
Zamkowej. Ostatnim etapem tego projektu jest otrzymanie zgody od Wojewódzkiego
Konserwatora  Zabytków na  budowę.  Jeszcze  takiej  zgody  nie  otrzymaliśmy.  Pani
konserwator  zabytków  przesunęła  wydanie  tej  zgody  do  31  stycznia  2019  roku.
Będziemy lobbować za tym, aby decyzja była pozytywna, ponieważ bez tej decyzji
nie  możemy starać  się  o  jakiekolwiek środki  zewnętrzne na ten  cel.  Sami,  z  racji
kiepskiej sytuacji finansowej, bez takich środków nie możemy wiele zdziałać. Rada
Gminy ostatecznie zdecyduje,  czy będziemy kontynuować tam prace i  czy projekt
stworzony przez prof. Uścinowicza jest dla nas atrakcyjny. Sama decyzja o podjęciu
prac rewitalizacyjnych nie obliguje nas do tego, aby ten projekt został w takiej formie,
w jakiej jest. Pan  Wójt zapewnił, że raz jeszcze zostanie przedstawiona mieszkańcom
wizualizacja tego projektu i będzie można zgłaszać do niego uwagi.

14) Pan Wójt stwierdził, że pracuje bardzo intensywnie, brakuje mu czasu dosłownie na
wszystko. Zapewnił, że będzie się starał pracować jeszcze intensywniej.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o pracy między sesjami.

Do punktu 4.

Interpelacja nr 1/18 Pana Kamila Adriana Zalewskiego
W sprawie podjęcia działań dla repatriacji  kolejnych rodaków, ofiar zesłań i ich potomków
przez  ZSRR  na  nieludzką  ziemię,  repatriacji  przy  100  leciu  odzyskania  przez  RP
niepodległości. W 2009 roku udało się naszej Gminie sprowadzić do ojczyzny jedną rodzinę z
Kazachstanu, rodzinę p.Sikorskich..  Owa rodzina dostała od nas szansę i  w jak najlepszy
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sposób wykorzystała. Mieszka i pracuje na naszym terenie współtworząc naszą Gminę. W
celu repatriacji został wyremontowany budynek byłej porodówki w Tokarach, tworząc tam
dwa mieszkania.  Obecnie  panujący rząd  RP wspiera  działania  repatriacyjne  przez  pomoc
samorządom jak i repatriantom, pomoc finansową i pomoc niepieniężną. W czasie okupacji
radzieckiej, z terenów naszej Gminy zostało wywiezionych  wiele osób, wiele osób tam na
dalekim krańcu Z.Sowieckiego zakończyło życie. Przez dziesiątki lat Polacy nie upomnieli się
o nich.  Dziś leży na naszych barkach ich los i  odpowiedzialność za sprowadzenie ich do
domu.
Czy jest w nowej władzy gminy Mielnik chęć i czy zostaną podjęte działania dla repatriacji na
teren naszej gminy kolejnych rodzin czekających w kolejce na powrót do Ojczyzny?

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja nr 2/18 Pana Kamila Adriana Zalewskiego
W sprawie podjęcia działań przez urząd gminy Mielnik dla poprawy warunków rolnictwa na
terenie sołectwa Tokary przez budowę melioracji. Pod koniec lat 80-tych ubiegłego 100-lecia
na  większości  terenów  rolniczych  naszej  Gminy  a  bardziej  gmin  sąsiednich  zostały
wybudowane melioracje. Jednak kiedy już miały jechać maszyny w kierunku Tokar zaczęły
się przemiany państwa i melioracja nie została zrobiona. Dziś, kiedy porównuje się podatek
gruntowy naszej gminy z podatkiem gruntowym z innych gmin i jest mowa o podnoszeniu go
w czasie tak dotkliwym rolnikowi prze ASF, suszę, dzikie zwierzęta i wysokie ceny paliw
chciałbym zwrócić uwagę na nierówne warunki z czego wynika niższy podatek w naszej
Gminie.  Melioracja  to  trwałe  polepszenie  rolniczych  zdolności  produkcyjnych  gleb  i
warunków rolniczych.

1. Czy UG Mielnik  podejmie odpowiednie działania  w celu  zmeliorowania   naszego
sołectwa?

2. Czy są planowane inne zadania  w celu poprawy warunków rolnictwa naszej gminy,
czy tylko dalszej poprawy warunków turystyce naszej gminy?

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 4.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na 2018 rok.

W dyskusji głos zabrali:
Pan Jerzy Weremjewicz
Stwierdził, że otrzymuje pytania od ludzi, jak u nas jest z budżetem. Chodzi szczególnie o
dofinansowywanie kościołów. Czy można w budżecie ustalić jakąś stałą kwotę, np. 4, 10 lub
15 tys.zł. w skali roku? Teraz to wygląda tak, jakby wójt chciał gminnymi pieniędzmi kupić
wyborców. Czynione są różne obietnice i proboszczowie znajdują potrzeby, jeśli widzą że
można  dostać  pieniądze.  Zaproponował  wprowadzenie  stałej,  jednakowej  kwoty  dla
wszystkich parafii.

Pan Wójt  Gminy odpowiedział,  że  to  pytanie powinno być skierowane do poprzedniego
wójta i poprzedniej Rady.
Sprawa dofinansowań nie dotyczy tylko kościołów, ale także cerkwi. Pan Wójt poinformował,
że odbył rozmowę z proboszczem Parafii Katolickiej w Niemirowie i proboszczem Parafii
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Prawosławnej w Tokarach, którym w projekcie budżetu na 2018r. zapisano największe kwoty.
Parafii w Niemirowie – 200 tys.zł. i Parafii w Tokarach – .62 tys.zł. Pan Wójt stwierdził, że
rozmowy  w  tej  sprawie  z  proboszczami  były  bardzo  trudne,  księża  nie  byli  podatni  na
argumenty  Wójta  dotyczące  sytuacji  finansowej  gminy.  Proboszcz  z  Niemirowa
argumentował  tym,  że  nie  otrzymywał  dotacji  w  roku  2017  i  2018,  właśnie  po  to,  aby
otrzymać w 2019r.  zwielokrotnioną dotację  na wymianę pokrycia  dachowego.  Na pytanie
wójta, czy proboszczowie starają się o środki zewnętrzne, padają różne odpowiedzi. Zdaniem
proboszczów często nie warto się starać o takie środki, skoro gmina daje pieniądze. W latach
2015-2017 dofinansowanie z budżetu gminy dla kościołów i cerkwi wyniosło pół miliona
złotych. Pan Wójt przychyla się do tego, że trzeba wspomagać świątynie na terenie naszej
gminy, pytaniem jest tylko czy aż tak dużymi kwotami? W trakcie rozmów z proboszczami
Pan Wójt  czuje  wywieraną  na nim presję  i  trudno jest  mu stanowczo powiedzieć  nie.  Z
podobną presją spotykają się pracownicy Urzędu Gminy. Odmowa przyznania tak dużych
środków wiąże się z negatywnym wizerunkiem Wójta i Radnych wśród parafian. Pan Wójt
stwierdził, że oczekuje od Radnych stanowiska w tej sprawie. Proboszczowie w większym
zakresie powinni ubiegać się o środki zewnętrzne na świątynie oraz wykładać większe środki
własne. Pan Wójt wyraził nadzieję, że dojdzie do porozumienia ze wszystkimi proboszczami,
pozna  ich  plany  inwestycyjne.  Ze  strony  Urzędu  Gminy  zapewnił  pomoc  w znalezieniu
zewnętrznych źródeł finansowania.

Pan Sekretarz Gminy
Stwierdził,  że  nie  można  obciążać  wójtów  decyzjami  o  przyznawaniu  środków.  O  tym
wszystkim decyduje Rada, która podjęła stosowną uchwałę w zakresie wspierania parafii. Pan
Weremjewicz  jako  radny  pełniący  drugą  kadencję  na  pewno  zna  tę  uchwałę.  Są  w  niej
określone  zasady  wspierania  parafii.  Zawsze  w budżecie  gminy  była  określona  kwota  w
granicach  250  tys.  zł.  Parafia  w  Niemirowie  chce  200  tys.  zł,.  ponieważ  chce  dokonać
wymiany  dachu  na  kościele.  Nie  zrobi  tego  częściowo,  tylko  musi  to  zrobić  w  pełnym
zakresie. Spowoduje to, że środki nie trafią do innych parafii. Należy rozważyć zmianę tej
uchwały,  może  parafie  zobowiążą  się  zwiększyć  swój  procentowy  udział  w  takich
przedsięwzięciach,  może pozyska się środki z zewnątrz. Dzisiaj  to wygląda tak, że gmina
prawie w 100 % pokrywa te koszty. To nie jest właściwe. Ponadto przy naszych obiektach
zabytkowych  prawie nie ma już co robić..

Pan Wójt uzupełnił swoją wcześniejszą wypowiedź o informacje, że w 2019r. zaplanowano
na wsparcie parafii kwotę prawie 300 tys. zł.

Pan Przewodniczący poinformował, że sprawa ta była omawiana na wspólnym posiedzeniu
komisji   Rady w dniu  10 grudnia.  Zaproponował aby Radni  spotkali  się  z  proboszczami
parafii,  panem Wójtem i wtedy można od nowa wypracować zasady współpracy gminy z
parafiami.

Komisje  Rady na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2018r.  pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.

Rada  Gminy  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,
podjęła uchwałę nr III/10/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.

(w zał. na str............prot)
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Do punktu 6.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 10
grudnia 2018r. przegłosowano obniżenie ceny skupu żyta z kwoty 54,36 zł za 1q do kwoty 40
zł za 1q, będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019. W stosunku
do kwoty obowiązującej w roku 2018 jest to wzrost o 14 %.W sąsiednich gminach stawka
podatku nie jest obniżana i wynosi 54,36 zł. Obniżenie ceny skupu żyta wpływa na wysokość
„janosikowego”. Gdyby pozostała stawka ministerialna, płacilibyśmy mniejsze „janosikowe”.
Obecnie płacimy je w wysokości ok. 2 mln zł. Na inwestycje w przyszłorocznym budżecie
przeznaczamy kwotę ok. 700 tys. zł, co stanowi ok.7% planowanego budżetu. Jest to bardzo
mała kwota, dlatego też musimy podnieść cenę zboża o 5 zł. w stosunku do roku 2018. Na
posiedzeniu komisji były w tej sprawie różne głosy, ostatecznie przegłosowano kwotę 40 zł.
Mieszkańcy oczekują zmian, inwestycji i musimy na ten cel znaleźć środki. Podatek rolny,
przy takiej stawce, będzie wynosił 100 zł za hektar przeliczeniowy. W roku 2018 podatek
wynosi 87,50 zł/ha przeliczeniowy.

Pan Kamil Adrian Zalewski
Stwierdził,  że porównując podatek rolny w innych gminach z podatkiem w naszej, należy
pamiętać  o  nierównych  warunkach  gospodarowania.  Nie  zawsze  trzeba  szukać  pieniędzy
wśród mieszkańców, można ich poszukać w administracji publicznej, gdzie roczny koszt jej
utrzymania wynosi 3 mln zł.

Jarosław Selwestrowicz poprosił o wyjaśnienie w kwestii ministerialnej stawki za żyto.

Pani Skarbnik Gminy udzieliła wyjaśnień. Poinformowała również, że Rada Gminy Mielnik
nie podnosi podatku rolnego. Mając uprawnienie obniżenia ceny żyta – obniża ją, to znaczy
że robi ukłon w stronę podatników. To nie jest podwyższanie podatku tylko obniżanie. Jeśli
Rada Gminy nie podejmie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta, to będzie oznaczać, że
podatek będzie liczony według stawki ministerialnej.

Pan Leszek Andrzej Karbowski
Stwierdził, że jeżeli zbiera się od mieszkańców jakieś daniny, jest to niewygodna sytuacja.
Trzeba jednak patrzeć na to, że budżet został skonstruowany za poprzedniej kadencji, teraz
Rada może dokonać jakichś minimalnych zmian w budżecie. Jeżeli nie uchwalimy budżetu w
terminie, to RIO ustali nam budżet i nie będzie nas pytać, czy zgadzamy się czy nie. Chcąc
zacząć  w  gminie  jakieś  inwestycje,  które  do  tej  pory  nie  były  robione  i  chcąc  ruszyć
cokolwiek, będziemy potrzebowali pieniędzy. Jeśli dogadamy się ze Starostwem Powiatowym
w  Siemiatyczach  w  kwestii  budowy  ulicy  Królewskiej  czy  innych  dróg  powiatowych,
musimy mieć na to własny wkład. Podatek z Adamowa nie jest w stanie pokryć wszystkich
wydatków. Wszyscy wiemy, że trudna jest sytuacja rolników, gleby są kiepskie, gospodarstwa
drobne. Jednak podniesienie podatku rolnego minimalnie (o 13 zł na ha przeliczeniowym) nie
powinno być tak wielkim problemem. 
Pan Radny stwierdził, że Rada Gminy z bólem podejmuje decyzję o nieco wyższej cenie żyta
niż  w  roku  bieżącym,  ale  rolnicy  na  tym  zbyt  mocno  nie  ucierpią,  bo  wzrost  podatku
naprawdę będzie niewielki.
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Pan Przewodniczący Rady poinformował, że jeżeli byśmy pozostawili stawkę ministerialną,
która wynosi 54,35 zł, to stawka podatku rolnego za hektar przeliczeniowy wyniosłaby 131
zł. Rada Gminy obniża tę stawkę do 100 zł.  Sąsiednie gminy nie obniżały tej stawki. My
jesteśmy w trudnej sytuacji, musimy znaleźć środki na inwestycje.

Pan Kazimierz Tobota
Pan  Radny  stwierdził,  że  w  naszej  Gminie,  przy  niskiej  klasie  gruntów,  na  hektar
przeliczeniowy przypada dużo hektarów fizycznych. Pan radny prowadząc wcześniej własne
gospodarstwo rolne o pow.17 ha fizycznych, przeliczeniowych miał tylko trzy hektary. Na
terenie Gminy Mielnik przeważają małe gospodarstwa rolne, które nie są w stanie utrzymać
się.  Mało  które  gospodarstwo  ma  powierzchnię  większą  niż  1  ha  przeliczeniowy,  więc
zwiększenie ceny żyta o 5 zł. na kwintalu nie przyniesie znaczącego skutku finansowego dla
tych gospodarstw. W skali budżetu gminy są to już jakieś pieniądze, które można przeznaczyć
na konkretny cel.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta za 
okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019.
Proponowana cena żyta wynosi 40 zł.

Rada Gminy w imiennym głosowaniu jawnym 13 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 
1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę nr III/11/18 w sprawie  obniżenia ceny skupu 
żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 
2019.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 7.

Pan Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawił projekt uchwały
w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na terenie
Gminy Mielnik.
Regulamin był konsultowany z Radą Gminy Mielnik (uchwała nr XXXIII/223/18 z dnia 5
października  2018r.  w  sprawie  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków) oraz otrzymał pozytywną opinię organu regulacyjnego - Państwowych Gospodarstw
Wodnych Wody Polskie.

Pan Przewodniczący Rady zaproponował aby rozszerzyć zapis w rozdz. dotyczący poboru
wody na cele przeciwpożarowe. Uważa, że należałoby wypisać o jakie jednostki chodzi oraz
czy dotyczy to osób fizycznych.

Pani  Alicja  Sawczuk  poinformowała,  że  nie  zgadza  się  z  zapisem  pkt.  14  Regulaminu
dotyczący zgłaszania awarii. 

Pan Dyrektor ZGK udzielił szczegółowych wyjaśnień w tej sprawie. Poinformował, że nie
można wymienić z nazwy jakie jednostki straży mogą korzystać z poboru wody w trakcie
akcji  gaśniczej,  ponieważ  moglibyśmy  kogoś  nie  ująć  a  przy  dużych  pożarach  w  akcji
gaśniczej  mogą brać  odział  również  jednostki  spoza  terenu naszej  gminy czy  powiatu.  Z
zaworu czerpanego nikt poza strażą pożarna nie może korzystać, stąd osoby fizyczne nie mają
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do tego prawa ani mozliwości podłączenia się.
Odnosząc  się  do  wypowiedzi  Pani  Sawczuk  Pan dyrektor  wyjaśnilł  że  wprowadzając  do
projektu uchwały zmiany musielibyśmy od początku rozpocząć procedurę jej uchwalania tj.
najpierw  rada  podjęłaby  uchwałę  w  sprawie  projektu  regulaminu,  projekt  ten  musiałyby
zaopiniować  Wody  Polskie  i   dopiero  wtedy  można  byłoby  podjąć  uchwałę  w  sprawie
regulaminu.  Na  obecnym  etapie  nie  można  już  wrowadzać  żadnych  zmian  do  projektu
uchwały.

Pan Sekretarz Gminy również potwierdził, że inne zapisy nic nie zmienią a zakłócą proces
legislacyjny uchwały, gdyż całą procedurę jej uchwalania trzeba będzie zacząć od początku.

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  10  grudnia  2018r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  dostarczania  wody  i
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik.

Rada Gminy w imiennym głosowaniu jawnym 14 głosami za,  przy jednym głosie
wstrzymującym  się,  podjęła  uchwałę  nr  III/12/18  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik..

(w zał. na str...............prot.)

(po przerwie)

Do punktu 8.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu
współpracy  Gminy  Mielnik  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2019r.
Poinformował,  ze  na  wniosek  radnych  zgłoszony  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji,
zmieniono treść par.24  projektu uchwały.

Pan  Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  należy  zaktywizować  środowisko  wiejskie  w
sprawuie tworzenia Kół Gospodyń Wiejskich, na co można uzyskać środki w wysokości 3
tys.zł. z Agencji Modernizacji

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  10  grudnia  2018r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Mielnik z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego w 2019r.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym,  jednogłosnie,  przy  obecności  15
radnych,  podjęła  uchwałę nr III/13/18  w sprawie  przyjęcia  programu współpracy Gminy
Mielnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego w 2019r. 

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 9.

Pan Wójt Gminy stwierdził, że „LOT nad Bugiem” jest stowarzyszeniem, które ma na celu
kreowanie wizerunku miejscowości gmin nad Bugiem. To jeden z głównych celów, innym
celem  jest  stworzenie  platformy  współpracy,  integracja  środowisk,  upowszechnianie
turystyki,  wzrost  wpływów  z  turystyki,  współpraca  przy  różnych  przedsięwzięciach
związanych  z  promocją  regionu.  Wszystkie  zadania  jakimi  będzie  się  zajmował  LOT są
zapisane w statucie stowarzyszenia. Pan Wójt zapewnił, że dołoży wszelkich starań, aby ta
organizacja  zaczęła  promować  nasz  region.  Przedstawicielem  gminy  w  organizacji  i
członkiem  zarządu  jest  pani  Emilia  Śnieżko.  W  przyszłym  roku  chcemy  zorganizować
spotkanie  przedstawicieli  LOT w Mielniku.  Z działań  jakie  będą  dotyczyć  naszej  Gminy
należy wymienić upowszechnienie szlaku bunkrów Mołotowa i stworzenie z drogi Werhurna 
drogi  cross-country  dla  rowerów,  samochodów  czy  motocykli.  Wszystkie  pomysły  będą
poddane dyskusji.  Chcemy również upowszechnić aplikację mobilną „Poznajmy Podlasie”.
Jest to bardzo ciekawa aplikacja, która pokazuje w naszym powiecie, na przełomie Doliny
Bugu, zabytki, atrakcje turystyczne i wszystkie inne przedsięwzięcia organizowane na terenie
powiatu. 
Pan Wójt stwierdził,  że podjecie uchwały o przystąpieniu Gminy do Lokalnej Organizacji
Turystycznej  „LOT  nad  Bugiem”  jest  bardzo  dobrym  rozwiązaniem  i  w  perspektywie
miesięcy i lat zaprocentuje.

Pan Radny Jerzy Weremjewicz, który także uczestniczył w spotkaniu w Korczewie, poparł
stanowisko Pana Wójta w tej sprawie.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  10  grudnia  br.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Mielnik  do  Lokalnej
Organizacji Turystycznej „LOT nad Bugiem".

Rada  Gminy  w imiennym glosowaniu  jawnym jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,
podjęła  uchwałę  nr  III/14/18 w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Mielnik  do  Lokalnej
Organizacji Turystycznej „LOT nad Bugiem".

(w zał. na str............prot)

Do punktu 10.

Pan  Wójt poinformował,  że  szczegółowej  odpowiedzi  na  interpelacje  Pana  Kamila
Zaleskiego udzieli na piśmie.
Sprawy zgłoszone w interpelacjach są do rozważenia zarówno przez Wójta jak i Radę Gminy.
Pan  Wójt  osobiście  nie  jest  przeciwny  inicjatywie  sprowadzenia  do  Gminy  rodziny
repatriantów. Musimy jednak odpowiedzieć sobie na pytanie z jakimi kosztami będzie się to
wiązać.

(w zał. na str............prot)

Do punktu.11.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  15
radnych, przyjęła protokół z II sesji Rady Gminy w dniu 27 listopada 2018r.

(w zał. na str............prot)
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Do punktu 12.

Pan  Jerzy  Weremjewicz zaproponował,  aby  Rada  Gminy  jak  najszybciej  zajęła  się
rewitalizacją  Góry  Zamkowej.  Teraz,  przy  rządach PIS,  jest  ku  temu odpowiedni  klimat,
ponieważ władze państwowe sprzyjają tego typu przedsięwzięciom. Jeśli będziemy odwlekać
tę sprawę, to potem będzie trudno pozyskać pieniądze na ten cel.

Pan Kazimierz Tobota
Na  odremontowanym  budynku  posterunku  policji  świeci  się  napis  „Policja”,  co  może
przyjezdnych wprowadzać w błąd. Trzeba to zasłonić albo odłączyć.

Pan Stanisław Drozdowski – sołtys sołectwa Wajków

1) Należy podciąć gałęzie na drodze gminnej Sutno-Wajków oraz na jednej drodze w
Wajkowie.

2) Trzeba  naprawić  chodnik  przy  drodze  powiatowej  we  wsi.  Sprawa  była  już
kilkakrotnie zgłaszana w poprzedniej kadencji.

Pan Witold Terebun  zapytał czy prowadzone są działania w sprawie budowy nawierzchni
drogi powiatowej Wilanowo-Telatycze.

Pan Tomasz Pykało – sołtys sołectwa Homoty
1) Na plac w Homotach przyjechać ciężkim sprzętem, ponieważ po wichurze w 2017r.

jest do usunięcia karpa i trzeba zrównać plac przy świetlicy.
2) Potrzebne jest  drzewo do kominka w świetlicy,  ponieważ mieszkańcy planują tam

imprezę sylwestrową.
3) Świetlicowa  zatrudniona  prze  Gminę  Mielnik  w  odczucia  Pana  Pykały  i  innych

mieszkańców nie jest osobą odpowiedzialna i kompetentną do pełnienia takiej funkcji.
Brak jest współpracy z tą osobą.

Pan Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszone wnioski.

1) Zapewnił,  że  zrobi  wszystko  aby zapadła  decyzja  w sprawie  pozwolenia  na  Górę
Zamkową.  Pewne sprawy nie  są  zależne od nas,  Pan Wójt  będzie lobbował w tej
sprawie. Jeśli chodzi o samą formę rewitalizacji Góry Zamkowej, to będzie to decyzja
radnych i mieszkańców, bo pewne sprawy należy tam zmienić.

2) Napis na budynku posterunku policji na pewno można wyłączyć i zajmiemy się tym.
Wykonawca zapewne w ten sposób chciał pokazać, że zakończył prace. Na uwagę
Pana Toboty w sprawie źle wykonanej elewacji Pan Wójt zapewnił,  że zostanie to
poprawione. 

3) Droga z Sutna do Wajkowa i w samym Wajkowie zostanie odkrzaczona, zajmie się
tym Zakład Gospodarki Komunalnej. W sprawie chodnika i w innych kwestiach Pan
Wójt  będzie  rozmawiał  z  Powiatowym  Zarządem  Dróg.  Pan  Dyrektor  ZGK
poinformował,  że sprawa chodnika kilkakrotnie była zgłaszana do powiatu,  jednak
powiat nie kwapi się z jego naprawą. W tej sytuacji ZGK wiosną naprawi ten chodnik
we własnym zakresie. Pani Irena Wysocka – radna Powiatu Siemiatyckiego zapewniła,
że jeszcze dziś zadzwoni do dyrektora PZD i przypomni mu o tej sprawie.

4) W sprawie drogi Wilanowo-Werpol podpisano porozumienie intencyjne. Jeśli chodzi o
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Gminę Mielnik jest to 1 km i 150 metrów, na terenie Gminy Nurzec Stacja jest ponad
2 km. Jeśli uda się w budżecie wygospodarować pieniądze, to będziemy kontynuować
działania w tej sprawie.

5) Karpę na placu w Homotach usunie ZGK, zrobi to następnym tygodniu, jeśli tylko
pozwolą  na  to  warunki  atmosferyczne.  W kwestii  drzewa  Pan  dyrektor  Szeweluk
zapewnił, że przy najbliższej okazji podwiozą drzewo do Homot, bo mamy zapasy
drzewa przy hydroforni. Sprawa świetlicowej - są to trudne rozmowy kadrowe. Pan
Wójt nie wie na jakiej zasadzie została zatrudniona, musi bliżej poznać tę sprawę i
dopiero wtedy może podjąć decyzję.

Pan Franciszek Chruświcki sołtys sołectwa Tokary
1) W odniesieniu  do  wypowiedzi  Pana  Wójta  dotyczącej  podpisania  umowy  z  PKS

NOWA stwierdził, że sukcesem byłoby gdyby gdyby dzieci z Tokar, z dwóch rodzin,
wysiadały przy domu a nie na przystanku. Rodzice muszą iść na przystanek po dzieci.

2) W emocjonalnym wystąpieniu negatywnie ocenił wypowiedź Pana Kazimierz Toboty
na temat niemożności utrzymania się rolnika z małego gospodarstwa. Stwierdził, że
sam z tak małego gospodarstwa wychował siedmioro dzieci.

Pan Wójt Gminy
Poprosił Pana Chruświckiego o powstrzymanie emocji i ważenie słów. Jeśli chodzi o dowóz
dzieci, to tak jak to było mówione już wcześniej, nie można wysadzać dzieci z autobusu poza
przystankiem. Tu chodzi o ich bezpieczeństwo. Można zastanowić się nad zmianą lokalizacji
przystanku, trzeba w tej sprawie przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami.

Pani Teresa Sztejmiec

1) Proszę o oznakowanie wsi Radziwiłłówka – kierunek do Grabarki i na Nurzec i w
stronę Mielnika.

2) Ograniczenie prędkości na drodze od strony Nurca. Jadą tam duże samochody z dużą
prędkością, są tam dzieci i mieszkańcy obawiają się o bezpieczeństwo.

3) Proszę o założenie lampy oświetleniowej, w stronę państwa Piotrowskich. Sprawa ta
była zgłaszana poprzedniemu wójtowi na zebraniu w Radziwiłłówce.

4) Zgłaszano  również  remont  lub  odnowę  przystanku  w  Radziwiłłówce  przy  drodze
wojewódzkiej. Trzeba go wyremontować lub zlikwidować, jeśli nie jest potrzebny.

5) Remont chodnika we wsi, przy posesji państwa Radziszewskich (zapada się).
6) Wymiana żarówki na słupie przy drodze głównej, na skrzyżowaniu do Mielnika.
7) Budowa i remont dróg, było to już zgłaszane wcześniej.
8) Podjęcie działań w sprawie braku zasięgu telefonii komórkowej i braku dostępu do

internetu. Zasięg telefonii jest konieczny w związku z bezpieczeństwem mieszkańców.
9) Usunięcie betonowych słupów stojących przy drodze od strony Mielnika. Rosną tam

chaszcze i uprzątnięcie placu poprawi estetykę wsi.

Pan Wójt Gminy
Jeżeli  chodzi  o  oznakowanie  wsi,  to  Pan dyrektor  Szeweluk będzie  czynił  starania  w tej
sprawie. 
Z ograniczeniem prędkości będzie większy problem, ponieważ jest to droga powiatowa. Może
problem się rozwiążę,  kiedy będziemy mieli  posterunek policji  i  5 policjantów. Będzie to
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wówczas monitorowane.
Sprawy związane z oświetleniem  i montażem lampy zostaną załatwione, nawet przy naszym
napiętym  budżecie  uda  się  wygospodarować  środki  na  ten  cel.  Będzie  prowadzona
konserwacja oświetlenia w całej gminie i brakujące żarówki zostaną uzupełnione.
Problem braku zasięgu telefonii komórkowej i braku dostępu do internetu stanowi problem w
całej gminie. Będziemy zajmować się tym problemem, podejmiemy rozmowy z operatorami
telefonii komórkowej aby temu zaradzić. W sprawie internetu będą prowadzone rozmowy z
liderem internetu szerokopasmowego, którym jest pan burmistrz Drohiczyna.
Zajmiemy się sprawą poprawy estetyki na wjeździe do Radziwiłłówki i sprawdzimy czyją
własnością są stojące tam słupy. Sprawa tą zajmiemy się na wiosnę.

Pan Jarosław Selwestrowicz
Zgłosił  potrzebę  naprawy urządzeń na placu  zabaw w Moszczonie  Królewskiej.  Niektóre
urządzenia są w złym stanie i zagrażają bezpieczeństwu, trzeba te urządzenia naprawić lub
zdemontować.
Kwestia sprzątania  przy drogach powiatowych – dotyczy to nie tylko koszenia poboczy ale
również uprzątniecie śmieci w pasie drogowym.

Pan Wójt odpowiedział,  że  placem zabaw zajmiemy się  jak  najszybciej.  Jeżeli  chodzi  o
sprzątanie przy drogach powiatowych, to ciężko się na ten temat rozmawia z powiatem. Może
to się zmieni po rozmowach przeprowadzonych przez Wójta i  Pana Przewodniczącego ze
starostwem. Mamy nadzieje, że ten region powiatu nie będzie traktowany po macoszemu, jak
to było do tej pory i poprawi się estetyka dróg i poboczy.
Na spotkaniu z Zarządem Dróg Pan Wójt przedstawi wszystkie pytania i uwagi zgłoszone
przez radnych.
Pan Wiesław Remesz

1) Trzeba  oznakować  wieś  Homoty,  postawić  znaki  przy  posesji  Pana  M         
 J                .

2) Przy świetlicy jest plac agencyjny, który nadaje się na boisko lub na inne cele. Trzeba
byłoby  go  zagospodarować.  Pan  Sekretarz  odpowiedział,  że  plac  ten  jest  już
własnością gminy, bo go kupiliśmy.

3) W  Pawłowiczach  jest  gniazdo  bocianie  na  drutach,  trzeba  je  przenieść  w  inne,
bezpieczne miejsce.

4) Brak lampy na zakręcie w Pawłowiczach, przy posesji Pana G              .
5) Sprawa spółki wodnej – mieszkańcy mają łąki sąsiadujące z Moszczoną Królewską,

woda z tych łąk rozlewa się na łąki Homot i Pawłowicz

W sprawie spółki wodnej Pan Sekretarz poinformował, że mieszkańcy Homot i Pawłowicz
rozwiązali spółkę wodną. Na konserwację urządzeń melioracyjnych trzeba łożyć pieniądze.
Mieszkańcy  Moszczony są w spółce wodnej  i  planują prace na swoim obszarze.  Trzeba
ponownie  wstąpić  do  spółki  wodnej,  opłacać  składki  i  będą  wówczas  prowadzone  prace
konserwacyjne na użytkach zielonych.

Pan Jarosław Selwestrowicz stwierdził, że na terenie obsługiwanym przez spółkę powstaje
zator i trzeba przewidzieć, że z tego terenu trzeba gdzieś odprowadzić wodę. Nie może to być
do sąsiada, jak to dzieje się obecnie. Trzeba by było partycypować w kosztach, aby woda była
odprowadzona aż do rozlewiska Bugu.
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Pan Sekretarz odpowiedział, że podziela ten pogląd ale z 10 tys. zł jakie są w budżecie nie
można  zrobić  wszystkiego.  Te  pieniądze  przeznaczane  są  na  urządzenia,  które  pozwalają
przejechać  po  drodze,  na  której  są  przepusty.  Te  przepusty  są  często  załamane  i  gmina
partycypuje w kosztach ich naprawy. Nas już nie stać na więcej,  chyba że Rada uchwali
zamiast 10 tys. dla spółki 100 tys. zł i wtedy zrobimy wszystko.

Pan  Jerzy  Weremjewicz poinformował,  że  w  Osłowie,  podobnie  jak  w  Homotach,
wystąpiono ze spółki wodnej, bo szkoda było zapłacić za rok czasu 24 zł składki. 

Pan Sekretarz Gminy  odnosząc się do interpelacji  Pana Kamila Zalewskiego w sprawie
przeprowadzenia  melioracji  w  Tokarach  odpowiedział,  że  to  prawdopodobnie  nigdy  nie
zostanie zrobione,  ponieważ woda musiałaby być odprowadzana za granicę,  a to wymaga
międzynarodowych uzgodnień.

Pani Alicja Sawczuk zwróciła się o oczyszczenie tablic informacyjnych bo na Przedmieściu
tablice są zaklejone szczątkami papierów.

Pan dyrektor ZGK poinformował, że tablice są w trakcie czyszczenia.

Pan Wiesław Remesz poinformował o świecących się lampach w lesie. Są słupy które stoją
w lesie, może je przenieść bliżej drogi. Podobnie w Pawłowiczach, od strony Homot i na
prywatnej posesji w Pawłowiczach, gdzie lampa jest zasłonięta przez korony drzew.
Pan Radny poprosił  o  ustawienie  lustra  na drodze  wojewódzkiej,  przy  wyjeździe  z  drogi
gruntowej, bo jest tam bardzo niebezpiecznie.
Pan Kamil Zalewski zwrócił się z zapytaniem do radnej powiatowej, czy na posiedzeniach
rady  powiatu  jest  jakaś  mowa  o  stanie  dróg  powiatowych  w  naszej  gminie.  Poprosił  o
namalowanie pasów na drodze powiatowej.

Pani Irena Wysocka – radna powiatu siemiatyckiego
Pani radna odpowiedziała, że sprawa dróg powiatowych z naszej gminy wielokrotnie była
zgłaszana, składano w tej sprawie interpelacje. W planie powiatu na przyszły rok nie są ujęte
drogi  z  terenu  naszej  gminy.  Pani  radna  rozmawiała  w  tej  sprawie  ze  starostą,  który
powiedział, że plan będzie się zmieniał, co daje jakąś nadzieję. Pani radna poinformowała, że
na  ostatnim  posiedzeniu  komisji,  której  jest  członkiem,  zgłaszała  sprawę  dróg  w  naszej
gminie.  Wszystko  jest  tłumaczone  brakiem  środków.  Są  prowadzone  wycinki  na  drodze
powiatowej, od Mielnika w stronę Osłowa i Maćkowicz. Prace te będą prowadzone na całym
ciągu  drogi  powiatowej,  od  Niemirowa  do  Siemiatycz.  Wykonano  również  barierkę  na
zakręcie  nad  Bugiem,  między  Osłowem a  Maćkowiczami.  Namalowanie  pasów wymaga
sporządzenia projektu urządzenia drogi.
Pani radna zapewniła, że będzie walczyła w powiecie o poprawę stanu dróg na terenie naszej
gminy.

Pan Przewodniczący Rady odnosząc się do wypowiedzi Pana  Witolda Terebuna w sprawie
drogi do Telatycz stwierdził, że najpierw powinniśmy zadbać o drogi na terenie naszej gminy.
Ludzie muszą dojechać do lekarza i dlatego w pierwszej kolejności powinniśmy zabiegać o te
drogi. 
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Pan dyrektor GOKSiR poinformował, że wykonano oświetlenie pomnika króla Kazimierza.

Pan  Sekretarz poinformował  radnych  i  wszystkich  zebranym  na  sesji,  aby  w  sprawach
oświetleniowych  zwracali  się  bezpośrednio  do  pracownika  Urzędu  Gminy  Pana  Karola
Dobrzanieckiego. To znacznie skróci czas oczekiwania na naprawę oświetlenia.

Pan  Przewodniczący  Rady  i  Pan  Wójt  Gminy  złożyli  zebranym  na  sesji,  a  za  ich
pośrednictwem  wszystkim  mieszkańcom  Gminy,  życzenia  zdrowych,  spokojnych  i
rodzinnych Świąt Bożego Narodzenia.

Do punktu 13.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  III  sesji  Rady  Gminy  Pan  Przewodniczący
podziękował Radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała

Elżbieta Szymańska

Przewodniczący 

   Artur Gacki


